

Møde den: 10.04.2018 kl. 10-12
Navitas - lokale 3210-03.068 (vært: Birgitte)
VEST båndmøde

REFERAT

Deltagere: Eva Kvistgaard Arent (ST/Ordfører), Anne Christine Teglborg (AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR), Lisette Prins (HE), Birgitte Castenskjold Viborg (ASE) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Afbud: Jesper Qvistgaard (Aarhus BSS)

Gæster: Marie Louise Bro Pold (Aarhus BSS), Stina Lykkebye Tylén (ST), Morten Jacobsen (AR) og Mia Schou Johansen (HE) – tilsammen Kvalitetsgruppen – medvirker under pkt. 1.

Punkt 1	Drøftelse: Henvendelsesrapport for 2017
Beskrivelse	v/Kvalitetsgruppen Fremlæggelse af henvendelsesrapport for 2017 samt status på igangværende aktiviteter og mål for 2018.
Referat	<p>Stina indledte med at opridse rapportens hovedpointer. Alt i alt dokumenterer rapporten, at der er stor kontinuitet i henvendelsestendenserne i disse år. Der er ikke udarbejdet nye grafer for 2017, men i næste års rapport får vi mulighed for at belyse nye sammenhænge pga. et mere forenklet datasæt.</p> <p>Kvalitetsgruppen pointerede vigtigheden af at tilskynde en god registreringspraksis. Dette gælder især for de kollektive data, hvor der er visse mangler.</p> <p>Der udspandt sig en diskussion om, hvorvidt forsinkelsessamtaler skal indgå i rapporten og følgelig integreres i 1:1-surveyet. Udkommet blev, at forsinkelsessamtalerne fremover skal registreres i 1:1- skemaet, uagtet at de først fra 2019 kan specificeres som sådan, da det giver et mere dækkende billede af det samlede antal henvendelser. Kvalitetsgruppen vil i efteråret kigge på, hvordan vi bedst belyser forsinkelsessamtalerne.</p> <p>Anne foreslog at måle på udbytte af samtaler, fx via det skema som sendes ud via Gecko efter endt vejledningssamtale. Denne information vil så kunne krydses med øvrig henvendelsesdata. Kvalitetsgruppen lovede at undersøge mulighederne herfor.</p>

Dato: 13-04-2018

Ref: EHL

Side 1/4

	<p>VEST-båndet vil gerne have mere fokus på henvendelsesårsager i næste års rapport, hvilket kvalitetsgruppen tog til efterretning.</p> <p>Kvalitetsgruppen har erfaret, at der visse steder opstår et uhenigtsmæssigt fortolkningsrum i registreringen pga. nogle af de kategorier der anvendes i skemaerne. Hvem er fx kommende og nuværende studerende i august måned, når optagelsen har fundet sted? Kvalitetsgruppen vil derfor udarbejde et oplæg til præcisering af kategoriernes anvendelse, som vil kunne indgå i en manual til vejlederne.</p> <p>Afsnitslederne videregiver kommentarer og rettelser til deres repræsentant i kvalitetsgruppen senest 17. april. Rapporten offentliggøres endeligt 1. maj.</p> <p>Rapporten sendes efterfølgende til Berit Eika samt prodekaner, uddannelseschefer, Kristian Thorn og studieledere.</p>
--	---

Punkt 2	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	<ul style="list-style-type: none"> • Vejledningseenhederne på ST skal i efteråret bidrage til uddannelsesevalueringerne i form af en delrapport om vejledning, som kommer med i den samlede rapport. I den forbindelse udarbejdes der et setup/koncept til løsning af denne type opgave, som Eva og Lisette lover at dele med resten af båndet. • Der er endnu ikke kommet en udmelding angående UFU-seminaret i efteråret. • Esben inviterer Studenterrådgivningen og Studenterrådet til møde senere på foråret.

Punkt 3	Drøftelse: Invitation til LGU-møde 6. juni
Beskrivelse	<p>v/Eva</p> <p>LGU ser meget gerne, hvis VEST kan deltage på LGU-mødet den 6. juni kl. 14.00-15.30.</p>

	<p>Tanken er, at VEST indleder med en kort (ca. 10 minutter) præsentation af følgende:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Båndets væsentligste sagsområder og opgaver • Områder, hvor LGU kan være med til at sikre optimale rammer for båndets virke <p>Herefter vil der være ca. 20 minutter til en fælles drøftelse.</p>
Referat	<p>Vi skal rundt om, hvad vi foretager os i båndet, og hvilke opgaver/processer vi har håndteret i fællesskab. Af elementer der bidrager til båndets funktionsdygtighed, bør vi som minimum nævne:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Historik før båndets eksistens 2) Arbejdsgrupper på tværs 3) Stærk samarbejdskultur med tradition for videndeling 4) Styr på opgave- og ressourcefordeling 5) Møder med samarbejdspartnere internt og eksternt indarbejdet i årshjul 6) Pt. mange henvendelser udefra <p>Der nedsattes en arbejdsgruppe bestående af Anne, Eva og Jesper S, som forbereder præsentationen, evt. inkl. øvelse.</p>

Punkt 4	Drøftelse: Input til temamøde om frafald
Beskrivelse	<p>v/Lisette</p> <p>Båndet bedes komme med input til frafalds/fastholdelsesdiskussionen i UFU 11. april.</p>
Referat	<p>Båndet pegede på forventningsafstemning som et vigtigt led i rekrutteringen af studerende. Her kunne en test vedr. studieegnethed og motivation udrullet på bachelorguiden (a la KU) være en vej at gå.</p>

Punkt 5	Drøftelse: Dialog med Studypedia
Beskrivelse	<p>v/Anne</p> <p>Studypedia har bemærket et større overlap mellem deres portal og Styrk dit studieliv-siden. Hvordan griber vi problematikken an?</p>

Referat	Lisette hører trivselsgruppen ad, og båndet afgør herefter, om der er behov for at tage kontakt til Studypedia.
---------	---

Side 4/4

Punkt 7	Evt. (10 min)
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	Intet at bemærke.

Kommende dagsordenspunkter:

Møde med Studenterrådgivningen

Møde med Studenterrådet

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
24.04.2018	10-12	1521-220 (Eva)
08.05.2018	10-12	1443-313 (Jesper Q)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.